

# Referat fagrådsmøte 06.09.2018

Tilstede: Borrik Schjødt, Petter Borchgrevink, Audun Stubhaug, Vegard Strøm, Aslak Johansen, Rigmor Berge, Lars Jørgen Rygh

Invitert: Philip A. Skau, nestleder SKDE

Referent: Stefanie Erhard-Midttun

Tema	Innhold	Ansvarlig/Frist
i) Søknad om NOKSmerte i klynge med SmerteReg	<p>Diskusjon: Samle SmerteReg og NOKSmerte i et nasjonalt register?</p> <p>Råd/innspill fra Philip:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• To separate register er uaktuelle - kostnadskrevende</li><li>• Bygge ut eksisterende løsning (OQR) med moduler. Underregistre har stor autonomi</li><li>• Klinikkere bør slippe mange ulike løsninger</li><li>• Mulighet for databehandleravtale mellom HB og St. Olav. Delt databehandleransvar ikke til å anbefale – er uryddig og krever mye arbeid</li></ul> <p>Teknisk løsning:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Utvide OQR eller starte på nytt MRS? OQR og MRS på ulike plattformer.</li><li>• Viktig å tenke langsiktige kostnader – permanent integrasjon koster penger. Selv om penger er tilgjengelig for utvikling nå, kreves penger for videre drift og vedlikehold</li></ul> <p>Konklusjon: Ønskelig å samle SmerteReg og NOKSmerte i et register. Viktig for smertemiljøet Register kan utvides fra dagens 4 sykehus til 16 sykehus – bra mtp ny finansieringsordning Avklare med HN IKT snarest om mulighet for utvikling av NOKSmerte</p> <p>Møte med HEMIT allerede neste uke</p> <p>Utfordring: OUS må komme med i SmerteReg. Møte</p>	<p><b>Snarest</b> Lars Jørgen</p> <p>Lars Jørgen,</p>

# Referat fagrådsmøte 06.09.2018

---

	<p>høsten 17 kom aldri i stand. Nytt møte skal avtales snarest. (BO, Torkil, Audun, Heidi??)</p> <p>Kveldsmøte -diskutere utvidelse av variabler -hver enhet må komme med forslag</p>	<p>SKDE kan være behjelpelig <b>Innen uke 44</b></p> <p><b>11.10.18</b> Borrik, Petter, Audun, Lars Jørgen</p>
ii) Ny finansieringsmodell	utsatt	
iii) Pasienters innsynsrett	utsatt	
iv) Orientering om forskningsprosjekt	utsatt	